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تعـــد الجنبة الحقوقـــية التي اقـــرها فكر ائمة اهـــــل البيت )عليهم السلام( وحفظ حقوق     

ير الناس من الكــــبوة فقد حثـــــوا على كد صفوة الصفوة على تحذأالطفل من الضروريات ، اذا 

اســــس عقائدية ملزمة للامــــة تملثـــــت في الحق الملزم بالحياة الكريمة بقدر الاستـــطاعـــة 

والحماية والهـــدايــة والتعلـــــيم والمداعبة بحدود العقل بحيث لا يكون الطـــــفل كالمذهول او 

راعاة حق اليتيـــــم ، فهذا ما اقـــــره المنهج القـــــويم المتــــكامل المخبول ، الى جانـــــب م

 0الاوجه المتمثل بمنهج اهل البيت )عليهم السلام(
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Abstract  

The lawful aspect that had been approved by the ideology of Ahlul-Bayyat Imams 

is very important. The best of the best urged people to follow strict ideological 

principles that ensure preserving the children's rights such as: The binding right to a 

decent life; Protection, guidance, education and caressing within reasonable limits so 

that the child is not dazed or crazed; in addition to observing the rights of orphans. 

This is what was approved by the straight and rightful approach of  Ahlul-Bayyat 

Imams. 

Establishing Human Rights، Child's Mind ، Ahlul-Bayyat Imams 
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